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Oslo 4.9.18 

MØTE NR. 4 -18, UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

TID: 28.8.18, KL. 11.30 – 14 

Sted: Oppegård kommune 

 

 

REFERAT 

Tilstede: Jan Fredrik Aarseth, Ås; Mads Aulie, Bærum; Shima Bagherian, Oppegård; Tove Wahl 

Robertsen, Nesodden; Honar Ahmed Said, VIVA IKS; Anne-Marie Holtet, Ski og Svanhild Fauskrud, 

sekretær 

Konsulent Steinar Skoglund under sak 1. 

Forfall: Eirunn Dvergsnes, Frogn; Magnus Olsen, Oslo og Ola Valved, Asker 

 

 

1. Håndtering av stikkledninger 
Konsulent Steinar Skoglund presenterte utkast til rapport «Håndtering av stikkledninger».  

Kapittel 3; «Hjemmelsgrunnlag» er kvalitetssikret av jurist i VAV. 

Anbefalinger i forbindelse med forvaltning av stikkledninger gjennomgått i møte: 

 

 

TILTAK ANBEFALING 

  

Skal kommunen bekoste trykkprøving/rørinspeksjon? Ja 

Skal kommunen legge og bekoste nye/rehabiliterte stikkledninger i offentlig 

veg? 

Ja 

Skal kommunen innhente priser på omlegging/rehabilitering av stikkledninger 

utenfor offentlig veg? 

Ja 

Skal det gis kommunalt tilskudd til rehabilitering? Nei 

Skal kommunen utføre trykkprøving av stikkledninger vann? Ja 

Skal kommunen pålegge erstatning av hele vannledning galvanisert ved 

lekkasje? 

Nei 

Skal kommunen utføre rørinspeksjon av stikkledninger SP og AF? Ja 

Skal kommunen pålegge erstatning av stikkledninger SP og AF av betong 

uansett? 

Nei 

Skal kommunen pålegge frakopling av taknedløp? Ja 

 

Spørsmål kan stilles direkte til Steinar Skoglund på e-post; steinar@skoglund.no 
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2. Referat fra utvalgsmøte 22.5.2018 

Referatet fra utvalgsmøte 22.5.2018 ble godkjent.  

 

 

3. Saker til styremøte 6.9.2018 
- Henvendelse fra Nesodden kommune om overføring av spillvann og avløpsvann til VEAS 

- Revidering av gjeldende vedtekter i forbindelse med kommunesammenslåing og henvendelse 

om medlemskap og assosiert medlemskap  

- Tilbud fra NIVA om videreutvikling av deres fjordmodell 

 

 

4. Driftsseminar 2018   

- Årets komite er: Anne-Marie - Ski, Magnus – VAV, Oslo og Eirunn – Frogn 

- Dato og sted: 30.-31.oktober på Quality Hotel Leangkollen AS 

- Endelig program sendes ut i løpet av neste uke med påmeldingsfrist 20.9.18 

- Omvisning på VEAS 

- Frode Hult har takket ja til å være møteleder  

- Gaver til foredragsholderne skal kjøpes 

 

 

5. Geminidag – temadager i 2018 
Ansvarlige: Ola og Honar 

Høstens temadag er satt til 21.november 2018. Galip Øzkara, Bærum kommune forespørres om å bli 

med i arrangementskomiteen. Store møterom hos VAV, Herslebsgate 5 er booket til møte. 

  

 

6. Eventuelt  

- Stein Karlsen, Bærum kommune følger opp energibrønner 

 

 

Møter i utvalget høsten 2018: 

 Tirsdag 16.10. i Ski kommune 

 Tirsdag 27.11. i Asker kommune 

 

Høstmøte blir tirsdag 4.desember. 

 

Svanhild, referent 
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